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                                                            Protokół nr 15/2015 
  z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                               w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                             w Środzie Śląskiej 
       w dniu 07 maja 2015 roku  

o godz. 9:00   
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy - Starosta Powiatu Średzkiego  
Grzegorz Pierzchalski – Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Kazimierz Buba– członek Zarządu  
Józef Chabraszewski - członek Zarządu   
Jerzy Wieczorek- członek Zarządu  
oraz  
Mariusz Żałobniak – sekretarz Powiatu Średzkiego 
Janina Gawlik – skarbnik Powiatu Średzkiego 
Zuzanna Jaskuła – kierownik Wydziału EKS 
Joanna Halinowska – Radca Prawny 
 
Starosta  
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 

    

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.    

3. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

  - rozpatrzenia propozycji - założenia do ugody  w sprawie X GC 21/14 zaproponowanej 

przez pełnomocnika Polskiego Centrum Zdrowia S.A Annę Rybczyńską, 

- struktury dalszego funkcjonowania Filii Biblioteki Pedagogicznej w Środzie Śląskiej oraz 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Środzie Śląskiej po dniu 16.07.2015r., 

- rozpatrzenia wniosku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Środzie Śląskiej, 

dotyczącego zmiany wynagrodzenia pracowników oświatowych w placówce, 

-  dodatkowego powierzchniowego utrwalenia dróg powiatowych wraz ze ścinką poboczy, 

4. Sprawy różne.    

 

Ad.2/ Przyjęcie porządku posiedzenia.    

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia ze zmianami, członkowie Zarządu 

Powiatu głosowali: 

 

Za- 5           P-0        W-0 

               

Ad.3/ Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- struktury dalszego funkcjonowania Filii Biblioteki Pedagogicznej w Środzie Śląskiej oraz Poradni 

Psychologiczno Pedagogicznej w Środzie Śląskiej po dniu 16.07.2015r., 

 

Starosta 

Powiedział, że teraz musimy się zastanowić w jakim kształcie, po tej dacie będzie funkcjonowała 

Biblioteka Pedagogiczna i Poradnia Psychologiczno–Pedagogiczna. 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że 16 lipca 2015 r. jest to data, którą przyjęliśmy uchwałą i następuje rozwiązanie 

zespołu. Została podjęta uchwała o likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodyczno–Programowego i w 

tej sytuacji albo po 16 lipca 2015 r. Biblioteka jest samodzielną jednostką i Poradnia 
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Psychologiczno–Pedagogiczna także, albo funkcjonują razem. Podjęcie tej decyzji jest o tyle istotne, 

bo jeżeli idziemy w kierunku połączenia Biblioteki z Poradnią to na następnej sesji trzeba taką 

uchwałę podjąć i ogłosić konkurs na stanowisko Dyrektora.  

 

Starosta 

Powiedział, że zakładając, iż wybierzemy taki wariant, że Biblioteka będzie stanowiła zespół z 

Poradnią, to jaki stan prawny będzie po 16 lipca ? 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że jeżeli Państwo podejmiecie taką decyzję o połączeniu to kolejność jest taka, że na 

następnej sesji trzeba podjąć uchwałę o połączeniu zespołu, który przyjmie jakąś nazwę i ogłoszenie 

konkursu na Dyrektora tej jednostki. Przed podjęciem uchwały o połączeniu jednostek konieczna 

jest opinia Rad Pedagogicznych placówek, które mają być połączone. Jeżeli chodzi o Bibliotekę tam 

nie ma Rady Pedagogicznej, a do Rady Pedagogicznej Poradni Psychologiczno–Pedagogicznej 

wystąpiłam o wyrażenie opinii i ją otrzymałam. Następnie odczytała opinię Rady Pedagogicznej. 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że połączenie jest zasadne, ponieważ obsługa tych dwóch jednostek będzie 

realizowana przez jedną osobę.  

 

Starosta 

Powiedział, że uważa, że zasadne byłoby utworzenie jednej jednostki, w skład której będzie 

wchodziła Biblioteka Publiczna i Poradnia Psychologiczno–Pedagogiczna.  

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, żeby dzisiaj podjąć decyzję o tym, czy łączymy te dwie placówki czy nie, a nazwę 

wybierzemy na następnym posiedzeniu Zarządu. 

 

Starosta 

Zaproponował połączenie dwóch jednostek - Biblioteki Pedagogicznej i Poradni Psychologiczno– 

Pedagogicznej.  

. 

Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-5 W-0 P-0 

 

- rozpatrzenia wniosku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Środzie Śląskiej, dotyczącego 

zmiany wynagrodzenia pracowników oświatowych w placówce, 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że chodzi tu o dodatek za trudne warunki pracy i dodatek motywacyjny. Wysokość 
wymienionych dodatków określona została uchwałą Nr XXXII/200/2009 Rady Powiatu w Środzie 
Śląskiej z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli . Zgodnie z 
art.30 ust.6a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku- Karta Nauczyciela w/w regulamin został 
uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli tj. Związkiem Nauczycielstwa 
Polskiego, NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty Ziemi Średzkiej oraz Związkiem Zawodowym 
Pracowników Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych „Rada Poradnictwa”. Finansowanie przez 
Powiat Średzki zadań oświatowych opiera się na subwencji oświatowej. Jej wysokość jest corocznie 
ustalana zgodnie z rozporządzeniem MEN w sprawie podziału części oświatowej subwencji ogólnej 
dla jednostek samorządu terytorialnego zgodnie z ilością uczniów wg stanu na dzień 30 września 
roku poprzedzającego przyznanie subwencji. Zgodnie z w/w rozporządzeniem wysokość środków na 
zadania pozaszkolne powiatowe obliczana jest według rzeczywistej liczby uczniów w szkołach 
zlokalizowanych na terenie powiatu W roku 2005 do szkół na terenie Powiatu uczęszczało 7397 
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uczniów, a w roku 2014 -5382. 

 
Starosta  
Zapytał, ilu nauczycieli ewentualnie taki dodatek otrzymuje ?  
 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że 10–ciu w Poradni Psychologiczno–Pedagogicznej i 23 w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno–Wychowawczym. 

Starosta  
Zapytał, czy to jest dodatek miesięczny? 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Odpowiedziała, że tak to jest miesięczny dodatek do wynagrodzenia. 

 

Starosta 

Powiedział, że wniosek dotyczy dodatku za trudne warunki pracy pracowników Poradni 

Psychologiczno–Pedagogicznej. Zapytał, jak kształtują się tego typu dodatki w innych placówkach 

poza powiatem? 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że są dużo większe. Dodała, że u nas największy dodatek Dyrektora to jest 1500 zł, w 

sąsiednim powiecie świdnickim jest to do 200% wynagrodzenia zasadniczego. 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że trzeba popatrzeć na wielkość jednostki, na zakres zadań itd. 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że od czasu uzgodnienia regulaminu w sprawie wynagradzania nauczycieli po raz 

pierwszy mamy takie oficjalne pismo. Związki zawodowe nigdy nie napisały oficjalnego pisma. 

Dodała, że subwencję na ten rok otrzymaliśmy określoną, budżet został między placówki 

podzielony.  

 

Skarbnik 

Powiedziała, że otrzymaliście Państwo sprawozdanie z wykonania budżetu za rok poprzedni, budżet 

uchwalaliśmy na ten rok i 93% to są wynagrodzenia w oświacie.  

 

Starosta 

Powiedział, że w tym przypadku stanowisko zarządu będzie negatywne, regulamin wynagradzania 

nauczycieli, który został zatwierdzony w 2009 roku, przyjęty uchwałą Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej obowiązuje do dnia dzisiejszego. 

 

Radny Buba  

Powiedział, że w Powiecie liczba uczniów maleje. 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że maleje liczba uczniów na terenie Powiatu, ale jeżeli chodzi o zadania i pracę 

Poradni Psychologiczno–Pedagogicznej to się nie przekłada. Spowodowało to badanie dojrzałości 

szkolnej sześciolatków. 

 

Skarbnik 
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Powiedziała, że u nas sukcesywnie maleje liczba uczniów, a w Poradni zatrudnienie nie zmienia 

się od 16 – stu lat. Nie dokonano zmniejszenia etatów w placówce mając na uwadze wzrost 

realizowanych zadań. 

 

Starosta 

Zaproponował następujące stanowisko: „Wysokość wymienionych dodatków określona została 
uchwałą Nr XXXII/200/2009 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 marca 2009 roku w 
sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Zgodnie z art.30 ust.6a ustawy z dnia 26 
stycznia 1982 roku- Karta Nauczyciela ( Dz.U z 2014 r, poz. 191) w/w regulamin został 
uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli tj. Związkiem Nauczycielstwa 
Polskiego, NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty Ziemi Średzkiej oraz Związkiem 
Zawodowym Pracowników Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych „Rada Poradnictwa”. 
Finansowanie przez Powiat Średzki zadań oświatowych opiera się na subwencji oświatowej. Jej 
wysokość jest corocznie ustalana zgodnie z rozporządzeniem MEN w sprawie podziału części 
oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego zgodnie z ilością uczniów 
wg stanu na dzień 30 września roku poprzedzającego przyznanie subwencji. Zgodnie z w/w 
rozporządzeniem wysokość środków na zadania pozaszkolne powiatowe (między innymi 
poradnie psychologiczno-pedagogiczne) obliczana jest według rzeczywistej liczby uczniów w 
szkołach zlokalizowanych na terenie powiatu (waga –P46=0,03). Liczba ta od kilku już lat ulega 
zmniejszeniu. W roku 2005 do szkół na terenie Powiatu uczęszczało 7397 uczniów , a w roku 
2014 -5382. Pomimo tak dużego spadku liczby uczniów objętych opieką Poradni Powiat 
Średzki, w przeciwieństwie do innych powiatów, nie dokonał zmniejszenia etatów w placówce 
mając na uwadze wzrost realizowanych przez Państwa zadań. Wzrost kwoty dodatku za trudne 
warunki pracy i dodatku motywacyjnego wymaga podjęcia nowej uchwały Rady Powiatu w 
sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Regulamin określa wysokość wszystkich 
dodatków do wynagrodzeń nauczycieli i dotyczy wszystkich pracowników pedagogicznych szkół 
i placówek oświatowych , dla których Powiat Średzki jest organem prowadzącym. Zmiana taka 
nie jest możliwa w trakcie roku budżetowego. Ewentualny projekt zmian może być 
przygotowany w okresie opracowywania budżetu powiatu na rok 2016.”   
 

 

Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-5 W-0 P-0 

 

Salę opuściła Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

 

-  dodatkowego powierzchniowego utrwalenia dróg powiatowych wraz ze ścinką poboczy, 

 

Starosta 

Powiedział, że to są dodatkowe odcinki dróg, które możemy wykonać. Razem w tym roku wyjdzie 

ok. 30 km dróg powierzchniowo utrwalonych. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że na każdą gminę zostały przydzielone poszczególne odcinki dróg. Jeżeli chodzi o 

gminę Udanin jest to odcinek drogi od Karnic do siedziby firmy Cargill, na terenie Gminy Miękinia 

odcinek drogi Głoska – Gąsiorów – Księginice, na terenie Gminy Kostomłoty odcinek od 

początku miejscowości Piotrowice - od strony wjazdu z Kostomłotów do głównego skrzyżowania 

w miejscowości, z Gminy Środa Śląska nie uzyskaliśmy jeszcze odpowiedzi. Dzisiaj wysłaliśmy 

pismo z prośbą o odniesienie się, które to odcinki. 

 

Radny Chabraszewski 

Zapytał, jaki jest koszt 1 m² ? 
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Sekretarz 

Powiedział, że ok. 6 zł/m2 powierzchniowego utrwalenia. 

 

Radny Chabraszewski 

Zapytał, czy jest to koszt ścinki i powierzchniowego utrwalenia dróg? 

 

Sekretarz 

Powiedział, że jest to koszt tylko powierzchniowego utrwalenia dróg. 

 

Starosta 

Powiedział, że mamy problem z propozycją od Gminy Środa Śląska. Dodał, że jest dwóch członków 

Zarządu Powiatu z Gminy Środa Śląska i może my ustalimy odcinek 3 km, jeżeli nie będzie 

odpowiedzi ze strony Gminy. Powiedział, że może podwójna powierzchniówka na odcinku drogi 

powiatowej od Brodna do Kobylnik. 

 

Radny Chabraszewski  

Powiedział, że na odcinku od skrzyżowania Brodno–Kobylniki w kierunku miejscowości Kobylniki 

w niektórych momentach ta droga jest strasznie spękana i nie wiadomo, na ile wystarczyłaby 

pojedyncza powierzchniówka. 

 

Starosta 

Jeżeli nie będzie odpowiedzi ze strony Gminy, to wykonujemy podwójną powierzchniówkę na w/w 

odcinku. 

 

Za przyjęciem stanowiska w w/w sprawie, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-5 W-0 P-0 

 

 - rozpatrzenia propozycji - założenia do ugody  w sprawie X GC 21/14 zaproponowanej przez 

pełnomocnika Polskiego Centrum Zdrowia S.A Annę Rybczyńską, 

 

Do Sali weszła Joanna Halinowska – Radca Prawny 

 

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu propozycji zawarcia ugody zaproponowanej przez 

pełnomocnika Polskiego Centrum Zdrowia S.A Annę Rybczyńską i nie wyraził zgody na zawarcie 

ugody na zaproponowanych warunkach. 

 

Za stanowiskiem w w/w sprawie, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

Za-5 W-0 P-0 
 

Ad.6/ Sprawy różne    

 

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 

Protokół sporządziła:     
                (-)                                                    PODPISY:  
Magdalena Rutkowska                                       
                                                                        Sebastian Burdzy……………(-)……………… 
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                                                                  Grzegorz Pierzchalski..............(-)...................  
 
 
         Kazimierz Buba  ………………(-)……........ 
 

 
                                                                        Józef Chabraszewski…………(-)…..………….     
           
                                                                        

    Jerzy Wieczorek ……………(-)………….….. 
                                                                         

 
                                                             

                                                          Mariusz Żałobniak …………(-)…………….. 
 
                                                                       
                                                                        Janina Gawlik………………(-)……………….. 

 

 


